
P R O T O K Ó Ł   Nr XXVII/10  
 
z dwudziestej siódmej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, odbytej w dniu                       
28 stycznia  2009  w lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem 
radnego Grzegorza Wawrzonkowskiego - Przewodniczącego Rady Gminy.  
============================================================== 
Obrady rozpoczęto o godzinie 10 05 - zakończono o godz. 12 35. 
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Spoza grona Rady w sesji  uczestniczyli: 
 
1. Pan Józef A. Stopa               - Wójt Gminy 
2. Pan Wiesław Ochtabiński  - Sekretarz Gminy  
3. Pani Marianna Michalska  - Skarbnik Gminy 
4. Mjr Dariusz Zdrojewski  - Zastępca Komendanta WKU w Ostrołęce 
5. Kierownicy referatów i pracownicy Urzędu Gminy  
6. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie . . . . . . .   - 31 
7. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, w liczbie  . . . . . . . .   -   6 
  
 

P R Z E B I E G     O B R A D :  
                                        
Ad.pkt.1. 

 
Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski otwierając obrady 

przywitał wszystkich przybyłych radnych, zaproszonych gości, pracowników 
Urzędu Gminy oraz  sołtysów.          
          Na podstawie listy obecności stwierdził quorum radnych władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2. 
           

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski poprosił radnych 
o zgłaszanie wniosków i uwag do przedstawionego porządku obrad.  

 W związku z tym, Ŝe prowizja dla sołtysów nie była podwyŜszana od  
29 grudnia 2005 roku a  cena Ŝyta do naliczania podatku rolnego znacznie   
zmniejszyła się –  mówiła radna Jadwiga Witkowska, wnoszę o  wprowadzenie   
do porządku dziennego punktu: 
-  ustalenie wynagrodzenia za pobór podatku w drodze inkasa. 
   podpunkt  a  podjęcie uchwały w sprawie ustalenia poboru podatku w drodze  
                inkasa.  
Proponuję, by punkt ten był punktem numer 10, a dotychczasowe punkty 
przesunęły się o 1 wyŜej.   

Następnie radna Barbara Kuczyńska wnioskowała o wprowadzenie do 
porządku obrad punktu w brzmieniu: 



- ustalenie wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Karniewo, z podpunktem 
podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy 
Karniewo. 
 Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie zgłoszonych propozycji do 
porządku obrad. I tak: 
- za wnioskiem radnej Jadwigi Witkowskiej opowiedziało się 14 radnych, 1 głos  
   był „wstrzymujący”, 
- za wnioskiem radnej Barbary Kuczyńskiej 9 głosów było „za”, 1 „przeciwny” i    
  5 „wstrzymujących się”.  
 Radny Grzegorz Wawrzonkowski stwierdził, Ŝe porządek dzienny został 
uzupełniony o zaproponowane punkty, następnie odczytał porządek dzienny 
obrad, który przyjęto w  następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Wręczenie Medali „Za zasługi dla obronności Kraju” 
4. Przyjęcie protokółu z XXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
5. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  
6. Informacja Przewodniczących Komisji Rady o działalności komisji w okresie 

międzysesyjnym.  
7. INTERPELACJE  RADNYCH. 
8. Uchwalenie  budŜetu gminy Karniewo na 2010 rok.  
      a) wystąpienie Wójta Gminy, 
 b) dyskusja, 
      c) przyjęcie uchwały BudŜetowej  Gminy Karniewo na rok 2010.  
9. Ustalenie odpłatności za wywóz ścieków komunalnych.  

a) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia odpłatności za wywóz ścieków     
    komunalnych.   

10. Ustalenie wynagrodzenia za pobór podatku w drodze inkasa. 
       a)  podjęcie uchwały w sprawie ustalenia poboru podatku w drodze inkasa.  
11. Ustalenie wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Karniewo. 

a) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta  
Gminy Karniewo. 

  12. Odpowiedzi na interpelacje radnych 
  13. Wolne wnioski i zapytania. 
 14. Zamknięcie obrad.    
 
Ad.pkt.3 
 
  Pan Leszek Gutowski poinformował, Ŝe zgodnie z decyzją Ministra Obrony 
Narodowej Medale „Za Zasługi dla Obronności Kraju” otrzymują państwo Jerzy i 
Wiesława Lustyk oraz Pani Wawrzonkowska Irena.   
  Major Dariusz Zdrojewski wyjaśnił, Ŝe Minister Obrony Narodowej 
uhonorował medalami „Za Zasługi dla Obronności Kraju” rodziców, których                       
3 synów i więcej odbywało słuŜbę wojskową. 
 Następnie odczytał wyciąg z decyzji Ministra Obrony Narodowej Nr 1534/KAL               
z dnia 15  października 2009 roku, którą nadano : 



- Złoty Medal „Za zasługi dla Obronności Kraju”  otrzymuje Pani Irena    
Wawrzonkowska,  

- Srebrny Medal „Za zasługi dla Obronności Kraju” otrzymują państwo Jerzy                  
i Wiesława Lustyk    

  
 Dekoracji medalami Państwa Wiesławy i Jerzego Lustyków  dokonali                   
mjr Dariusz Zdrojewski oraz  Pan Józef Stopa – Wójt Gminy.   
 W imieniu Pani Ireny Wawrzonkowskiej medal odebrał syn - radny Grzegorz 
Wawrzonkowski, który w imieniu odznaczonych złoŜył podziękowania. 
 Pan Jerzy Lustyk w swojej wypowiedzi przypomniał  historię synów 
odbywających zasadniczą słuŜbę wojskową, ze szczególnym podkreśleniem, Ŝe 
po odejściu do wojska najmłodszego syna, na drugi dzień ogłoszono w Polsce 
„Stan Wojenny”.  Dla nas – rodziców było to straszne przeŜycie.  
 Major Dariusz Zdrojewski zwrócił się z apelem, by zgłaszać rodzic, których 
trzech lub więcej synów odbyło słuŜbę wojskową. Takie osoby na pewno zostaną 
uhonorowane medalami.  
 
Ad.pkt.4. 
                

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej sesji jest do 
wglądu w biurze Rady jak równieŜ wyłoŜony przed rozpoczęciem obrad.  Poprosił 
o zgłaszanie uwag i wniosków co do jego treści. 
Przewodniczący pytał, kto jest za odczytaniem protokołu. 

PoniewaŜ nikt z radnych  nie wnioskował o odczytanie protokołu ani  nie 
zgłaszał Ŝadnych uwag - radni jednogłośnie przyjęli protokół z XXVI zwyczajnej 
sesji, odbytej w dniu  30 grudnia  2009 roku.  
 
Ad.pkt.5. 
           
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy  przedstawił  informację o działalności Wójta 
Gminy w okresie międzysesyjnym.    

Do przedstawionej przedmiotowej informacji uczestnicy obrad uwag nie 
wnosili.  

(informacja stanowi załącznik nr 1 do protokółu)  
Prowadziliśmy z Panem Sekretarzem uzgodnienia z Dyrektorem Poczty 

Polskiej w Ciechanowie w sprawie propozycji zmian w placówce w Karniewie. 
Wiemy juŜ, ze poczta jest juŜ SA. – czyli Spółka Akcyjna. Jeśli nie będzie 
dochodów, nie będzie placówki.  
 Radny Andrzej Chełchowski sugerował, by nie wiązać się z Ciechanowem. 
PrzecieŜ wszystkie sprawy załatwiamy w  Ostrołęce czy Makowie. A moŜe 
przyłączyć się do poczty w Ostrołęce, bo uwaŜam, Ŝe poczcie w Ciechanowie nie 
zaleŜy na takiej placówce w Karniewie. Oprócz KRUS-u i Poczty z Ciechanowa 
nic nie mamy.  
 Ja nie jestem dyrektorem poczty – powiedział Wójt Gminy. Nie będę się 
tłumaczył za dyrektora.  Pani Naczelnik Poczty w Karniewie w przyszłym tygodniu 
ma przedstawić propozycje rozwiązania tego problemu. Jeśli będzie taka potrzeba 
to poprosimy dyrektora Poczty na następną sesję Rady Gminy. Wiem, Ŝe chętnie 
weźmie udział i szczegółowo tą sprawę wyjaśni.    



Ad.pkt.6.  
  

Przewodniczący problemowych komisji Rady przedstawili ustne informacje 
o działalności poszczególnych komisji w okresie międzysesyjnym.  

 
 Radna Barbara Kuczyńska - Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i  Spraw Socjalnych poinformowała, iŜ komisja odbyła posiedzenie                
w dniu 13 stycznia 2010 r, na którym omawiano i analizowano  materiały sesyjne w 
przedmiocie:  
-  projekt budŜetu gminy na  2010 rok, 
 -  projekt uchwały w sprawie ustalenia odpłatności za wywóz ścieków  

komunalnych.  
- omówiono sprawy związane z wypłatą odszkodowań za zajęcie gruntów na   

pas drogowy.  
W posiedzeniu uczestniczyli dyrektorzy szkół z terenu naszej gminy.  
Po omówieniu materiały zaopiniowano pozytywnie.  
 Ponadto w dniu 14 stycznia br. uczestniczyłam w zebraniu załoŜycielskim 
Stowarzyszenia Przyjaciół Zespołu Szkolno – Przedszkolnego 
„KARNIEWIACZEK’.  Prezesem stowarzyszenia została wybrana pani Ewa 
Bonisławska, Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej Stowarzyszenia wybrano 
pana Roberta Otłowskiego. 
W celu zarejestrowania Stowarzyszenia stosowne dokumenty zostały złoŜone w 
Sądzie w Warszawie.   

 
 Radny Michał Jasiński  - Przewodniczący Komisji Planowania, BudŜetu  i 
Finansów. Komisja w dniu 13 stycznia br. , podobnie jak Komisja Zdrowia  
analizowała  wszystkie materiały sesyjne.  Radny Jasiński w swoim wystąpieniu 
przedstawił najwaŜniejsze kwoty planowanego, jak równieŜ sprawę wypłaty 
naleŜności za zajęcie gruntów pod budowę drogi w Karniewie na ul. Kolonia. Są 
to podania złoŜone w odpowiednim terminie tj. do 31.XII.2005 roku.    

 Wszystkie materiały sesyjne oraz projekty uchwał zaopiniowano 
pozytywnie.  

Radny Andrzej Chełchowski  – Komisja Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej odbyła posiedzenie w 
dniu 12 stycznia  br.,  na którym  szczegółowo analizowano – jak poprzednie 
Komisje, projekty wszystkich materiałów będących przedmiotem obrad dzisiejszej 
sesji. Wszystkie omawiane materiały  sesyjne zaopiniowano pozytywnie. 
Jednocześnie dodał, Ŝe w projekcie budŜetu w dziale Transport  jest 
zaproponowane 50.000 zł na drogę powiatową Maków – Krasne przez 
Romanowo – Zaręby. Do chwili obecnej nic o tej drodze się nie mówi i nie ma 
sensu kogoś uszczęśliwiać na siłę.  Obowiązkiem ZDP jest utrzymania tej drogi. 
Komisja uznała, Ŝe nie ma sensu przekazywania środków na tą drogę, ale Pan 
Wójt nas przekonał, Ŝe to w całości będzie przeznaczone na dokumentację 
techniczna remontu tej drogi. W takiej sytuacji mam pytanie do radnych 
powiatowych, czy mówi się coś mówi w Starostwie na temat modernizacji tej 
drogi?, bo jeśli nie to ja proponuję Wysokiej Radzie przeniesienia tych środków na 
nasze drogi.  



Ja chciałbym uzyskać odpowiedź od radnych powiatowych  jeszcze przed 
uchwaleniem budŜetu, bo muszę wiedzieć jak głosować.  
Wywóz nieczystości – Komisja opowiedziała się za przyjęciem kwoty 38 zł.   
   

Dziękuję wszystkim przewodniczącym Komisji powiedział Przewodniczący 
Rady. Sami państwo słyszycie, Ŝe na komisjach prowadzone są obszerne 
dyskusje.   
 
Ad. pkt 7. 
  
 Radna Bogusława Milewska, w swojej wypowiedzi podkreśliła, Ŝe rolnicy 
wyrzucają kamienie na pobocza dróg i do rowów. – szczerze mówiąc, to są głazy. 
Teraz jest odśnieŜanie, kierowca wykonujący usługę nie wie, Ŝe tam leŜy kamień.  
Tak jest przy drogach powiatowych jak i naszych.   Maszyna często jest z tego 
powodu uszkodzona. Coś z tym trzeba zrobić, nawet dla swojego 
bezpieczeństwa.  

 To jest trafne spostrzeŜenie – uznał Przewodniczący Rady Gminy, w kaŜdej 
miejscowści są takie sytuacje. Później są problemy z odśnieŜaniem, równanie 
równiarką  itp.     

 Radny Andrzej Chełchowski – na ten temat mówiłem na sesjach juŜ nie raz. 
Chodzi mi o usuwanie eternitu. W projekcie budŜetu nie ma Ŝadnego zapisu 
dotyczącego utylizacji eternitu, program w tym zakresie musi być opracowany. 
Mieszkańcy coraz bardziej są zainteresowani tym tematem. UwaŜam - powiedział 
radny, Ŝe to nie są pieniądze z budŜetu gminy tylko z budŜetu Marszałka 
Województwa. Z takim wnioskiem naleŜałoby wystąpić.  

 Ja mam prośbę do Dyrektora firmy wykonującej odśnieŜanie powiedział 
radny Jerzy Szymański.  Proszę nauczyć kierowców w jaki sposób naleŜy 
odśnieŜać krzyŜówki, bo jest odśnieŜone w ostry kancik i w jaki sposób ma 
wjechać autobus czy samochód odbierający mleko. Nie mogą po prostu wykręcić
       

 Radny Waldemar Zając –  pytał, czy robi się coś w kierunku wykonania 
kanalizacji w Karniewie, bądź wykonania przydomowych oczyszczalni ścieków.  
Jak przyszłościowo to wygląda.  
 - droga Karniewo – Maków jest bardzo niebezpieczna dla przechodniów. Chodzi  

głównie o wykonania chodnika. Tam chodzą małe dzieci. Nie ma Ŝadnych 
zatoczek.  Czy będzie moŜliwość wykonania chodnika w kierunku śabina 
Kaniewskiego? 

- Program „Orlik” kaŜda gmina ma szansę uzyskania 660 tyś zł. na ten cel. Czy 
jest moŜliwość złoŜenia wniosku przez Gminę? Takie boisko naleŜałoby 
wybudować, tylko trzeba złoŜyć wniosek Ŝeby nie przegapić.  

- Sala gimnastyczna w PSP w Karniewie jest bardzo zimna. Czy są jakieś 
moŜliwości by dokonać wymiany okien? 

 
Przewodniczący Rady nawiązując do tematu odśnieŜania powiedział, Ŝe zaraz 

po zakończeniu sesji przeprowadzi rozmowy z kierowcami by to poprawili i w 
przyszłości wykonywali to właściwie.  



 Radny Rady Powiatu radny Wiesław Lipowski nawiązując do wypowiedzi 
radnego Andrzeja Chełchowskiego wyjaśnił, Ŝe program inwestycyjny robót  
oprócz drogi  Mosaki – Przemiarowo  w starostwie nie jest jeszcze ustalony. 
Ustalony. Prawdopodobnie 50.000 zł na bieŜące utrzymanie tej drogi – tam nie 
ma co robić. Z tego co ja wiem, ta droga utrzymywana jest chyba najlepiej w całej 
gminie.  Krzaki są powycinane. Inne drogi powiatowe w gminie się sypią, bo to są 
30 letnie nawierzchnie jak np. droga na Krzemień czy Łukowo. Teraz przyszedł 
czas na remonty takich dróg. Ja chętnie bym widział, by przy tak duŜej inwestycji 
dołoŜyć te 50.000zł. do tej drogi. Nieprawdą jest, Ŝe gmina nie moŜe do tej drogi 
dołoŜyć bo Marszałka to nie obchodzi. Powiat dokłada środki własne. Inne gminy 
tak robiły. Nie ma tu Ŝadnej przeszkody. Nie wiem dlaczego Pan Wójt tak mówi, 
Ŝe nie moŜna. Tu nie ma sprzeczności na przeznaczenie tych środków na tak 
olbrzymia inwestycje.  Na dzień dzisiejszy jest mała szansa na realizację drugiego 
tak powaŜnego zadania drogowego na terenie gminy.  Jest złoŜony wniosek na 
Schetynowkę. Tych pieniędzy podejrzewam nie starczy by zaczynać nowe 
zadania, a opracowywanie dokumentacji na rok wcześniej, to moim zdaniem 
wyrzucanie pieniędzy na zapas. Tak gmina jak i w powiecie nie ma pieniędzy aŜ 
tyle by wydawać na zapas. Ja nie widzę aŜ takich moŜliwości dla realizacji 
zadania na drodze przez Zaręby, bo 50.000 zł to jest kropla w morzu w stosunku 
do potrzeb.    

 Radny Andrzej Chełchowski uznał, iŜ jest usatysfakcjonowany odpowiedzią 
radnego Wiesława Lipowskiego, bo teraz wie, Ŝe z tej drogi nic nie będzie i środki 
moŜna przeznaczyć na  drogi gminne.  

 Radna Beata Jackowska zwróciła się do Wójta gminy by ustosunkował się 
do wypowiedzi radnego Wiesława Lipowskiego, gdyŜ niedawno jak 13 stycznia na 
posiedzeniu komisji oświaty padła z moich ust propozycja, by dofinansować do 
remontu drogi Chełchy Iłowe – Przemiarowo,  ale Wójt usilnie próbował 
wypersfatować  mi to, Ŝe nie ma moŜliwości  dofinansowania do  tej drogi.  Bardzo 
proszę o odniesienie się do tego.      

    Radny Michał Jasiński zwrócił się do Wójta Gminy o udzielenie odpowiedzi 
na piśmie  na jakiej podstawie prawnej została udzielona taka odpowiedź i na 
posiedzeniu Komisji Planowania, BudŜetu i Finansów, Ŝe tej drogi dofinansować 
Ŝadną kwotą nie moŜna.  

 Przewodniczący Rady zaproponował, by radny Michał Jasiński złoŜył 
interpelację na piśmie i na piśmie otrzyma odpowiedź.  

 
Ad.pkt.8. 
  
 Wójt Gminy zabierając głos powiedział, Ŝe jak słyszeliście państwo 
Przewodniczący komisji juŜ omówili projekt budŜetu w swoich wystąpieniach. 
 W tym momencie powstała chwilowa dyskusja radnych z Wójtem.  
 Przewodniczący Rady poprosił o nie wprowadzania nerwowej atmosfery, 
poniewaŜ radni maja prawo zadawać pytania, mówić o swoich wątpliwościach. 
Było pytanie i będzie ustosunkowanie się do niego.  



  Pan Wiesław Ochtabiński – Sekretarz Gminy  zabierając głos udzielił 
odpowiedzi na pytanie radnej Beaty Jackowskiej – czy moŜna było dofinansować 
do drogi Chełchy Iłowe – Przemiarowo, a mianowicie:  
-  zgodnie z warunkami zawartymi w RPOWM Starostwo na etapie wniosku nie 
wystąpiło do Wójta o podpisanie porozumienia na dofinansowanie tej drogi. 
Starostwo jak składało  wniosek nie złoŜyło porozumienia i my nie moŜemy 
oficjalnie dofinansować do budowy tej drogi.  
 

Następnie Pan Stopa odczytał swoje wystąpienie.  
 (wystąpienie stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
  

Zgodnie z propozycją Wójta – Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy  
odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie przedłoŜonego 
projektu budŜetu.   

Głosów w dyskusji nie zabierano.   

Następnie radny Grzegorz Wawrzonkowski odczytał projekt uchwały. Radni 
jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXVII/148/10 w sprawie uchwalenia budŜetu 
Gminy Karniewo na 2010 rok , w brzmieniu załącznika nr 3 do protokołu.   

      
Ad. pkt.9. 
 

Przewodniczący Rady poprosił o zabieranie głosów w dyskusji nad 
projektem uchwały w sprawie ustalenia odpłatności za wywóz ścieków 
komunalnych.  
 PoniewaŜ nikt z radnych nie zabierał głosu – radny Grzegorz 
Wawrzonkowski odczytał projekt uchwały. Rada jednogłośnie   podjęła uchwałę 
Nr XXVII/149/10 w sprawie ustalenia odpłatności za wywóz ścieków 
komunalnych, stanowiącą załącznik nr 4 do protokółu.   

 
Ad.pkt.10.    
  
 Radna Jadwiga Witkowska podkreśliła, Ŝe jest wzrost cen, wzrost 
wynagrodzeń, natomiast prowizja sołtysów od 2005 roku jest w takiej samej 
wysokości. Cena Ŝyta do podatku rolnego z roku na rok jest niŜsza.  Pracy z tym 
związanej nie ubywa.  Dlatego uwaŜam, Ŝe prowizja winna być podwyŜszona do 
10 % zainkasowanych kwot. .  
 Czy są środki w budŜecie gminy na ten cel? – pytał Przewodniczący Rady 
Gminy.  

 PodwyŜszenie o 2 procent prowizji dla sołtysów nie spowoduje zachwiania 
budŜetu – wyjaśnił Pan Józef Stopa.  

 Radny Michał Jasiński prosił o określenie jaka to będzie kwota.? 
 Trudno mi w tej chwili dokładnie określić – wyjaśniła Pani Skarbnik, ale w 

toku prowadzonych uzgodnień z Panią Perzanowską wiem, Ŝe w roku 2009 z 
tytułu wpływu podatku  sołtysi otrzymali 50 % kwoty zaplanowanej na prowizję. 
Reszta to były wpłaty w naszej kasie od czego prowizja nie jest nikomu 
wypłacana.  



 PoniewaŜ nikt z radnych nie wnosił Ŝadnych uwag – radny Grzegorz 
Wawrzonkowski odczytał projekt uchwały. Rada jednogłośnie  podjęła uchwałę       
Nr XXVII/150/10 w sprawie ustalenia poboru podatku w drodze inkasa, w 
brzmieniu załącznika Nr 5 do protokółu.  
   
Ad.pkt.11.    
 
 Radna Barbara Kuczyńska wystąpiła z wnioskiem by wynagrodzenie Wójta 
podwyŜszyć o 500 złotych brutto. Biorąc pod uwagę pracę Pana Wójta nie 
rozgraniczając na poszczególne działy to widzimy i wiemy, Ŝe nie jest ona łatwa, 
ukierunkowana na realizacje zadań ustalanych przez nas jako radnych.  
 Ja zawsze w tym zakresie miałem jedno stanowisko – stwierdził radny 
Grzegorz Wawrzonkowski. Zawsze mówiłem, by ustalić taką gaŜę na początku 
kadencji ale w takiej wysokości, by do tego tematu juŜ nie wracać.  Jestem za 
opłacaniem dobrze wykonywanej pracy. W roku ubiegłym była tylko jedna 
podwyŜka w kwietniu 2009 roku. W skali powiatu wynagrodzenie Wójta jest 
najniŜsze, poza Młynarzami. Ja się zgadzam, by płacić lepiej ale trzeba 
realizować zadania inwestycyjne. U nas z tym nie ma problemów. KaŜdy niech 
głosuje zgodnie ze swoim sumieniem.   
 Radny  Andrzej Chełchowski  stwierdził, Ŝe takie sprawy naleŜy 
przedyskutować na posiedzeniach Komisji. NaleŜały zapoznać się jak inni 
wójtowie zarabiają. MoŜna ten temat przełoŜyć na następną sesję., a moŜe damy 
podwyŜkę np. 800 zł.   
 Radny Michał Jasiński proponował, by temat ten był rozpatrywany na sesji 
absolutoryjnej. Wówczas omawia się realizację zdań inwestycyjnych, a wiemy Ŝe 
było wykonane więcej niŜ planowano.  
 Następnie radny Grzegorz Wawrzonkowski odczytał projekt uchwały. 
  Rada 11 głosami „za”, przy 4 „wstrzymującym się” podjęła uchwałę                 
Nr XXI/151/10 w sprawie  ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta  Gminy 
Karniewo. stanowiącą załącznik nr 6 do protokółu. 
  Pan Józef Stopa podziękował za podwyŜszenie wynagrodzenia za pracę, 
ale podkreślił, iŜ nic na ten temat nie wiedział. DołoŜę wszelkich starań, by zdania 
inwestycyjne które pozostały nam do wykonania – były zrealizowane.   
   
Ad.pkt.12.    
  

 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy udzielając odpowiedzi na zgłoszone 
interpelacje wyjaśnił między innymi:  
-  apel dotyczący zaśmiecenia poboczy jest bardzo istotną sprawą ale to świadczy  
   o nas samych.  
- kanalizacja. Był tu u nas Burmistrz Makowa na spotkaniu. Chcemy go tym  

tematem zarazić, tym wspólnym funkcjonowaniem. Myślę, Ŝe moŜe uda się to 
zrobić.  

- Zatoczki na drodze i inne , sadzimy Ŝe niedługo uda się to zrobić.  
- Rzeczywiście w sali jest zimno. wszyscy mamy marzenia i my teŜ. MoŜe uda 

się sfinalizować w 2011 czy 2012 roku przy wykorzystaniu środków Marszałka.  
Dziś moŜemy  dołoŜyć tylko grzejników.     



- odnośnie wypowiedzi radnego Wiesława Lipowskiego nie będę się    
ustosunkowywał, bo uwaŜam, Ŝe współpraca z powiatem układa się dobrze.   

 
Z wyjaśnień udzielonych przez Pana Wiesława Ochtabińskiego wynikało, Ŝe 
gmina do 30 lipca br. złoŜy wstępny wniosek  o dotację na usuwanie azbestu, a 
będzie on rozpatrywany w 2011 roku.   

 
Interpelanci nie Ŝądali udzielenia dodatkowych wyjaśnień na piśmie.  
 
Ad.pkt.13    
 
 Pan Jackiewicz Jan – sołtys wsi Obiecanowo w swojej wypowiedzi nawiązał 
do tematu budowy mostu, stwierdzając, Ŝe dotychczasowe remonty nie zdawały 
egzaminu. Po wybudowaniu nowego mostu, będzie rozwiązany problem dla 
mieszkańców i to nie tylko z naszej gminy. Nie będą wyrzucane pieniądze na 
próŜno.   
Poczta w Karniewie – my byliśmy bardzo zadowoleni z obsługi tej placówki i jeŜeli 
będzie zlikwidowana – ja jako sołtys będę czynił wszelkie starania by przejść do 
poczty w Makowie.    

  Ja nie znam dokładnie problemu poczty w Karniewie – powiedział 
Przewodniczący Rady Gminy. Wszystkie uzgodnienia prowadzi Wójt.  

 Pani BoŜenna Załoga – sołtys wsi Zelki Dąbrowe sygnalizowała sprawę 
odśnieŜania drogi gminnej łączącej gminę Karniewo z gminą Szelków.  

 Radny Krzysztof Twardowski wnioskował o uregulowanie stanu prawnego i 
szerokości ul. Zielona ŚcieŜka w Karniewie. MoŜe by wykupił część gruntu i zrobił 
taką szerokość, by wjazd był realny. Byłem u sąsiadów, ale jest problem bo nie 
chcą wyrazić zgody.  

 
Ad.pkt.14.    
  

Po wyczerpaniu porządku dziennego – Przewodniczący Rady dziękując 
wszystkim za uczestnictwo zamknął obrady XXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Karniewo.  
        
        
        
         Przewodnicz ący Rady Gminy  
        mgr Grzegorz Wawrzonkowski 
Protokółowała :                         
Inspektor ds. organizacyjnych 
 (-) Danuta Michalska               
 

     
 
 
 


